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Mondelinge vraag van De h. TOJEROW : Een preventiemedewerker voor de school 
Montanalaan.

De h. Tojerow herinnert eraan dat tôt april-mei 2024 een preventieambtenaar bepaalde 
zebrapaden beveiligde die verbonden waren met de Montanalaan, voor de Decrolyschool.

s Ochtends stond hij op de kruising van de Eikenlaan en de Montanalaan en 's middags recht 
voor de school.

Volgens de ouders die contact hebben opgenomen met de h. Tojerow, lijkt het erop dat sinds 
de pensionering van de betreffende ambtenaar - die unaniem werd gewaardeerd - rond april-mei, er 
geen ambtenaar meer is die deze zebrapaden bewaakt wanneer leerlingen de school in- en uitgaan.

Deze oversteekplaatsen jagen ouders elke dag angst aan.
Heeft het college - of een andere instantie - besloten om deze ambtenaar niet te vervangen 

om de veiligheid van leerlingen en families te garanderen?
Kan dit het gevolg zijn van een vergissing?
Is het college van plan om in de nabije toekomst een nieuwe ambtenaar aan te stellen voor de 

in- en uitgangen van de school aan de Montanalaan, zoals het geval was tôt april/mei?

De burgemeester is van mening dat dit een volkomen legitieme vraag is voor het grote publiek 
en de ouders in het bijzonder. Dit is niet te wijten aan een vrijwillige beslissing van het college maar 
aan het feit dat de toezichthouder in kwestie in mei vorig jaar met pensioen ging. In een ideale wereld 
zou het de bedoeling zijn dat hij vervangen wordt. De realiteit is dat er een echt probleem is met de 
aanwerving van PWA's. In 10 jaar tijd is de gemeente van 25 naar 8 toezichthouders gegaan. Een van 
de redenen hiervoor is het tarief van 4,10 euro per uur, dat niet door de gemeente wordt vastgesteld 
en dat het extreem moeilijk maakt om mensen te vinden die bereid zijn om deze moeilijke, ondankbare 
en zeer moedige taken op zich te nemen. Er zijn momenteel geen plannen om de Montanalaan te 
vervangen. Er zijn enorm veel aanvragen in de buurt van scholen. De burgemeester is niet optimistisch 
over het vinden van extra PWA's in de nabije toekomst maar kijkt momenteel naar andere wegen, 
waaronder vrijwilligerswerk. De burgemeester vindt dat de gemeente misschien heeft gefaald in haar 
plicht om informatie te verstrekken en zal eraan werken om dit te verbeteren. Hij is van mening dat 
het het minste is wat ze kunnen doen om te weten waarom een situatie is veranderd.

De h. Tojerow bedankt de burgemeester voor zijn antwoord en vindt het intéressant om 
interactieve oplossingen te bedenken voor deze en andere taken die de preventie ambtenaren in de 
gemeente uitvoeren.


